
Fra: gry berntzen [gry.berntzen@gmail.com] 
Sendt: 16. februar 2012 15:59 
Til: Postmottak HOD 
Emne: Høringsuttalelse fastlegeforskrift 
 
ALU  Karlsøy: høringsuttalelse til den nye fastlegeforskriften 
 
 
 
Fastlegene i Karlsøy kommune ser med skuffelse på det nye forslag til 
fastlegeforskrift. Skuffelse, fordi man her  
ønsker å slå inn åpne dører for så å måle hvor stort hullet er.  
Tidsfrister og krav om hjemmebesøk vil skyve de resurssterke framst, og 
gjøre det umulig for oss å foreta  
nødvendig priortering.  
 
 
Legeforeningen har allerede dokumentert at leger deltar i dialogmøter med 
både NAV og arbeidsgivere. Vi reiser i  
sykebesøk til de av våre pasienter som har behov for det. Vi svarer og 
sorterer henvendelser slik at de mest  
trengede blir tilsett først, og at man ikke øder samfunnets resursser ved 
å jage etter det som med fordel kan vente. I  
vår lille kommune kan vi holde oversikt over både de som kommer til lege 
og de som burde ha vært der - og kalle  
de inn. Dette gjør vi fordi vi ønsker å gjøre en best mulig jobb, og å ha 
en best mulig tjeneste for befolkningen vår.  
 
Alt samarbeid må være basert på gjensidig respekt og tillit. Dette 
gjelder både mellom leger og pasienter, og leger  
og helsemyndighetene. Med dette utspillet viser HOD en grunleggende 
mistro til det arbeidet vi gjør.  
 
 
Med hilsen 
Gry Berntzen, tillitsvalgt for fastlegene i Karlsøy kommune 
 


